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	1. Наименование проекта
	Реконструкция бассейна отделения медицинской реабилитации УЗ «Слуцкая ЦРБ»

	2. Срок реализации проекта
	12 месяцев

	3. Организация — заявитель, предлагающая проект
	УЗ «Слуцкая ЦРБ»

	4. Цель проекта
	Расширение возможностей лечения и реабилитации пациентов г. Слуцка и Слуцкого района, а также Копыльского, Клецкого, Стародорожского, Несвижского районов, с нарушением функции передвижения (после перенесенного ОНМК, ЗЧМТ, ТЭТС, ТЭКС, травм позвоночника и конечностей, оперативных вмешательств на позвоночнике, с осложненными дегенеративно-дистрофическими заболеваниями позвоночника и суставов конечностей) на базе отделения медицинской реабилитации УЗ «Слуцкая ЦРБ».

	5. Задачи, планируемые к выполнению в рамках реализации проекта
	Ремонтные работы в помещении бассейна ОМР с чашей бассейна 6*12 м, включая усовершенствование спуска в воду для пациентов в инвалидном кресле;
Замена систем водоснабжения и канализации;
Замена дверных проемов;
Ремонтные работы в душевых кабинах и сауне бассейна;
Внутренние отделочные работы;
Закупка и монтаж оборудования систем гидромассажа и подводного вытяжения.

	6. Целевая группа
	Пациенты с признаками инвалидности и инвалиды неврологического и травматологического профилей с нарушением функции передвижения.

	7. Краткое описание мероприятий в рамках проекта
	Капитальный ремонт с элементами модернизации помещения бассейна отделения медицинской реабилитации УЗ «Слуцкая ЦРБ».

	8. Общий объем финансирования (в долларах США)
	70000

	Источник финансирования
	Объем финансирования (в долларах США)

	Средства донора
	90 000

	Софинансирование
	10 000

	9. Место реализации проекта (область/район, город)
	Минская область, г. Слуцк, ул. Чайковского, 21. УЗ «Слуцкая ЦРБ»

	10. Контактное лицо
	А.П.Сокол, главный врач УЗ «Слуцкая ЦРБ» телефон 8 01795 7 15 01, e-mail: info@slcrb.by























Humanitarian project of the Healthcare Institution «Slutsk Central District Hospital» is looking for sponsors
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	1. Name of project
	
Reconstruction of the pool of the medical rehabilitation department of the Healthcare Institution «Slutsk Central District Hospital».

	2. Project implementation period
	12 months

	3. Project applicant
	Healthcare Institution «Slutsk Central District Hospital»

	4. Objective of project
	Expansion of treatment and rehabilitation of patients in Slutsk, Slutsk and neighboring areas, with impaired of movement (after suffering a stroke, traumatic brain injury, hip and knee joint arthroplasty, spinal and limb injuries, spinal surgery, with complicated and degenerative-dystrophic diseases of the spinal and extremity joints) on the basis of the medical rehabilitation department of the Healthcare Institution «Slutsk Central District Hospital».

	5. Tasks planned for implementation in the framework of the project
	Repair work in the pool room of the rehabilitation department with a 6*12 meter pool bowl, including the improvement of access to the water for patients in a wheelchair;
Replacement of water supply and sewage systems;
Replacement of doorways;
Repair work in the shower and sauna pool;
Interior decorating;
Purchase and installation of hydromassage and underwater extension equipment.

	6. Target group
	Patients with sings of disability and disabled neurological and traumatological profiles with impaired function of movement.

	7. A brief description of the activities of the project
	Overhaul with elements of modernization of the pool room of the medical rehabilitation department of the Healthcare Institution «Slutsk Central District Hospital».

	8. Total funding (in US dollars):
	70000

	Source of finfncing
	Amount of funding (in US dollars)

	Donor funds
	90 000

	Co-financing
	10 000

	9. Project location (region/place)
	Minsk region, Slutsk, st.Tchaikovsky, 21. The Healthcare Institution «Slutsk Central District Hospital»

	10. The contact person
	A.Sokol, chief medical officer of the Healthcare Institution «Slutsk Central District Hospital» tel. 8 01795 7 15 01, e-mail: info@slcrb.by
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